## 香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

中小企界別 – 貿易業 SMEs – Trading

## 金獎 Gold Award





## 仁達市場拓展有限公司 Jenston Works Company Limited

仁達市場拓展有限公司一直致力保護環境及參與各類環保活動。公司透過不斷優化工序,精益求精,如在產品設計及包裝方面,減少產生廢料;重整運輸安排,減低碳排放。

Jenston Works Company Limited is dedicated to conserving the environment and participating in different environmental activities. In pursuit for excellence, it gives unfailing efforts in optimising the working process, such as minimising waste in product design and packaging, and re-arranging the delivery path to minimise carbon emission.



建立供應商守則,確保他們在日常運作中加入環保措施。

Establishing the code of practice for suppliers and requiring them to implement environmental measures in daily operation.



在寄出發票予客戶時使用「M-折疊方法」, 無需使用信封。

Using M-folding method for sending invoices to clients, without using envelopes.



設立以物易物角,讓員工交換二手物品, 減少浪費。

Introducing Gift Exchange Corner for staff to exchange second-hand items to reduce waste.